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Formandsberetning 2013 
 

Aktiviteterne i foreningen i 2013 har været præget af den nye lovgivning som vi allerede i december har 

skrevet rundt om. 

Som vi skrev i det rundsendte så betyder ny lovgivning, at man ikke kan tvinge beboere til at være medlem af 

en antenneforening. Men samtidigt så har vi også forsøgt at vise, at der stadig vil være fordele for os at være 

tilstrækkeligt mange medlemmer af foreningen. Vi kan dermed opnå såvel rabat på grundpakken som et 

bredere udvalg af tillægsydelser. 

Vi håber der også fremover vil være opbakning til foreningen og vi håber at se mange fremmødte til den 

forestående generalforsamling så vi kan få debatteret vores fremtid. 

 

Der er nu efterhånden nogle år siden at vi fik opgraderet vores anlæg og den dermed følgende forbedring af 

kvaliteten af signalerne har betydet, at der ikke har været megen aktivitet siden. Men vi vil gerne i 

bestyrelsen opfordre til at melde tilbage til os hvis der er ting som ikke er i orden. Hermed menes naturligvis 

ikke YouSee driftsforstyrrelser, men hvis signaler er generelt dårlige eller man oplever for mange udfald. I 

forbindelse med at YouSee står for support ved eventulle fejl får vi ikke altid af vide hvis der er noget som 

kunne være bedre. 

Så en opfordring til at henvende jer til en fra bestyrelsen så vi får kendskab til eventulle problemer. 

Sidst år valgte vi at fastholde kontingent uagtet at vi kunne se vi ville få et underskud på det. Det kan vi 

desværre ikke fastholde i år. Så derfor vil vi, som det fremgår af budgettet, foreslå en mindre forøgelse af 

kontingentet. 

Jeg vil slutte af med en opfordring til at I møder op på vores generalforsamling og hører nærmere om vores 

muligheder fremover indenfor de ekstra ydelser som tilbydes indenfor TV, bredbånd og telefoni. 

 

På bestyrelsens vegne 

 

Formand Henrik Nordtorp 
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